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Partij Vraag  Antwoord 

LG Hoeveel jongeren 
hebben OTS gekregen? 
Welke jongeren zijn 
terug geplaatst? Is dat 
in aantallen weer te 
geven? 

De cijfers over het aantal terugplaatsingen na een onder toezichtstelling 

(OTS) zijn niet te herleiden. We zijn afhankelijk van cijfers die de 

gecertificeerde instellingen aanleveren. Er zijn wel algemene cijfers bekend. 

Het CBS publiceert jaarlijks cijfers over jeugdbeschermingstrajecten. De 

voorlopige cijfers die betrekking hebben op Gouda geven weer dat er 60 

(voorlopige) OTS-trajecten zijn afgerond in 2022. Dit betreffen trajecten die 

met positief gevolg zijn afgerond, maar ook trajecten waarbij er na een OTS-

maatregel toch nog een gezagsbeëindigende maatregel is opgelegd of 

waarbij een voorlopige OTS heeft geleid tot een reguliere OTS.   

VVD Blz 170 ev 1 miljoen zou 

teruggegeven worden in 

eerste versie SISa en nu 

niet, klopt het dat het 

verschil is van wat we 

nu niet aan het rijk 

teruggegeven? 

De 1 miljoen is een optelling van plussen en minnen en dus zou het 

totaalbedrag anders zijn. Ook betekent dit niet dat de gemeente dit moet 

terugbetalen. Hieronder het proces van de SiSa en de balans uitlegd: 

Als we geld ontvangen van het Rijk voor een SiSa wordt dit op de balans 

opgenomen als Vooruit ontvangen bedrag (VOB). Als er werkelijke kosten 

zijn gemaakt worden deze in de SiSa bijlage verantwoord en wordt de 

balanspost VOB hierdoor lager. Het restant kan worden uitgegeven in het 

jaar / de jaren erna. Een regeling wordt afgesloten als de gemeente aangeeft 

dat dit is afgerond of als de regeling eindigt.  

Vanwege de complexiteit aan eisen van deze regelingen (invulwijzer van 

bijna 500 pagina’s) zijn er wat mutaties geweest in de bestedingen (zowel 

meer als minder bestedingen t.o.v. eerste versie). Het restant van de 

middelen blijft op de balans beschikbaar.  

Wellicht komt deze vraag ook naar aanleiding van de opmerking van de 

accountant in de auditcommissie dat er voor de gemeente geld bespaard is 

rondom de SiSa, maar deze zijn voornamelijk al in de eerste versie verwerkt.  

PvdA Vraag 176: zijn er 

concreet nieuwe 

afspraken gemaakt? 

 (samenwerking Gouwe 

IJssel) 

 

Er zijn concreet nieuwe afspraken gemaakt met de partnergemeenten over 

het beheer van de nieuwe telefonie omgeving die gezamenlijk is 

geïmplementeerd. Daarnaast is het proces bijna afgerond voor aanvullende 

afspraken over informatieveiligheid, de financiële administratie en kwaliteit 

van dienstverlening, waardoor de kosten hiervan worden gedeeld over alle 

aangesloten gemeenten.  Er lopen nog gesprekken over het afstemmen van 

de I-visies van de 5 aangesloten gemeenten. 

GL Diversiteit en 

burgerschap, subsidies. 

Eerder is er een vraag 

geweest over 

rijksmiddelen, 

antidiscriminatievoorzie

ning. Er komen daarin 

twee verschillende 

bedragen voor, 23.000 

en 56.000, graag 

toelichting 

De gemeente ontvangt van rijkswege middelen voor de uitvoering van de 

anti-discriminatievoorziening (ADV), gebaseerd op een bedrag per inwoner. 

De €56000 waar u in uw vraag aan refereert kunnen wij niet direct plaatsen. 

Tot en met 2021 ontvingen we het bedrag van €23000. Deze bijdrage is, 

door middel van de meicirculaire 2021, verhoogd met €29.336 per jaar. Dat 

is het bedrag dat we op dit moment ontvangen en ook volledig subsidiëren 

aan iDb, uitvoerder van de anti-discriminatievoorziening in Gouda.  



D66 Relatie regionale 
plekken en afbouw 
landelijke voorzieningen 
sociaal domein, tijdens 
werkbezoek kwam 
ander beeld naar voren. 
Hoe verklaart het 
college dit verschil in 
beleving Zijn de lessons 
learned ook toepasbaar 
op andere zaken dit zijn 
2 vragen in 1. Er was 
een vraag over de 
waakvlam, wat zijn de 
lessons learned?  
  
én  
De vraag over afbouw 

regionale plekken 

gesloten jeugdzorg nav 

de beantwoording van 

de schriftelijke 

beantwoording van de 

technische vragen 

waarin we aangaven dat 

wij niet zien dat er extra 

wachtlijsten zijn. Echter 

gaf D66 aan dat bij het 

werkbezoek van 

jeugdbescherming west 

wél werd aangegeven 

dat ze last hebben van 

wachtlijsten. Daarom is 

de vraag 

geïnterpreteerd als: Hoe 

verklaart het college het 

verschil in beleving ? 

Er zaten in 2022 3 Goudse jongeren in gesloten jeugdzorginstellingen. De 
afbouw van de gesloten plaatsingen heeft dus beperkte invloed op de 
instroom en/ of doorstoom van Goudse jongeren richting andere 
voorzieningen. Verschil in beleving kan te maken hebben met het feit dat 
Jeugdbescherming West heeft te maken met een bredere doelgroep dan 
alleen jongeren die in aanmerking komen voor gesloten plaatsingen. De 
beantwoording richtte zich echter alleen op de afbouw van gesloten 
plaatsingen. Jeugdbescherming West, en overige verwijzers, ervaren wel 
wachtlijsten of problemen in doorstroom bij andere voorzieningen. Hier 
wordt binnen de regionale werkorganisatie continu op gemonitord en waar 
nodig op bijgestuurd waar dat mogelijk is. Zo is er in de beantwoording van 
de door u eerder gestelde technische vragen beschreven dat er vanaf juni 
2023 een nieuwe voorziening is geopend.  
 

 


